
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 49. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 września 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rolnictwa i rozwoju wsi Henryka 

Kowalczyka 

Przez lata w Białym Borze funkcjonowała stadnina koni. W roku 2016 Agencja Nieruchomości Rolnych 

podjęła decyzję o wypowiedzeniu umowy dzierżawy dotyczącej tego ośrodka. Potem w procesie sądowym 

okazało się, że tryb wypowiedzenia był niewłaściwy. Naraziło to Skarb Państwa na wydatki dotyczące zwro-

tu kosztów poprzedniemu dzierżawcy. 

W związku z tym chciałbym zapytać Pana Ministra, na jakim etapie jest w tej chwili postępowanie sądo-

we. Czy wypłacono już pieniądze z tego tytułu, a jeśli tak, to w jakiej kwocie? Czy minister podjął działania 

dotyczące zaniechań i strat poniesionych z tytułu błędów urzędników pracujących w Agencji Nieruchomości 

Rolnych, teraz Krajowym Ośrodku Wsparcia Rolnictwa? Jeżeli nie, to dlaczego? Jeżeli tak, to jakie? I jakie 

są plany dotyczące dalszego funkcjonowania stadniny koni w Białym Borze? 
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